
Protokoll -sektionens styrelse
13 februari 2023

Protokoll från styrelsemöte F02–VT23
I ledningscentralen kl. 17.15 tisdagen den 7:e februari 2023

§ 1 P.F.M.Ö.

Ordförande Hjalmar Mårtensson förklarade mötet öppnat 17.15.

§ 2 Närvaro

Samuel Eklund
Hanna Areskoug
Hjalmar Mårtensson
Aron Allen
Lisa Fredriksson
Svante Sandblom
Sofie Wigren

Rasmus Sobel
Mikael Sundqvist
Saga Jarlson
Sophia Stickel t.o.m §12
Tejal Kumra t.o.m §12
Kajsa Fahlgren t.o.m §12
Christopher Moniz fr.o.m §4

Harald Caap fr.o.m §12
Love Mattsson fr.o.m §12
Anna Andersson fr.o.m §12
t.o.m §13
Mattias Akke fr.o.m §15

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivits upp på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelsele-
damöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Styrelseledamot Lisa Fredriksson utsågs att, jämte ordförande Hjalmar Mårtensson, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Ordförande Hjalmar Mårtensson föredrog dagordningen och berättade att handlingarna mejlats
ut i måndags.

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Saga Jarlson från kårens styrelse presenterade sig och berättade att hon är -sektionens styrel-
sekontakt. Hon informerade även om att informationsutskottet på kåren söker funktionärer samt
att det ska hållas en styrelssitning och att vore kul om -sektionens styrelse ville komma.

Kårens generalsekreterare Rasmus Sobel meddelade att det skickats ut en remis för medlems-
uppgifter.

Ordförande Hjalmar Mårtensson sade att han tycker det är trevligt att inspektor Mikael Sun-
dqvist närvarar på mötet.
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Mikael Sundqvist tacka och sade ”ohh” när han såg böckerna i kontinuerligasystem som ordfö-
rande Hjalmar Mårtensson hade placerat taktsikt bredvid sig...

§ 7 Rapporter

Ingen närvarande hade något att rapportera.

§ 8 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F05–VT22 Arbetsgrupp för web2.0 Ludwig Linder F02–VT23

Arbetsgrupp för web2.0

Då Ludwig Lindér ej är närvande på mötet läste styrelsepreses Samuel Eklund upp ett medde-
lande som Ludwig Lindér hade skickat via mejl:

” Tjo, jag kommer tyvärr inte kunna närvara på detta styrelsemöte heller. (Ursäkta sent med-
delande) Jag har letat ersättande sammankallande och skulle vilja yrka på att Cajsa Thulin blir
sammankallande för arbetsgruppen istället för mig. Jag har pratat med Cajsa och hon har sen
innan en bra insikt i gruppen. Jag kommer ha en liten överlämning åt henne inom någon vecka.
Ha en bra kväll.”

Mötet diskuterade om Cajsa Thulin hade gett samtycke till att bli sammankallande. Slutsaten
blev att hon förhoppningsvis har det och om inte så är hon ej tvungen att göra något med
arbetsgruppen för web2.0 om hon ej vill även om hon blir sammankallande för den.

Styrelsen beslutade

att sätta Cajsa Thulin till sammankallande för web 2.0

att godkänna redovisningen

att sätta nästa redovisningsdatum till F03–VT23.

§ 9 Bordlagd punkt: Motion angående redaktionella ändringar

Vice ordförande Aron Allen berättade att denna punkt togs upp på förra styrelsemötet. Motionen
kunde inte röstas igenom då eftersom en del av ändringarna krävde en enhällig styrelse för att
kunna röstas igenom, vilket ej gick att uppfylla förra styrelsemötet då alla styrelsemedlemmar
ej närvarade.

Ordförande Hjalmar Mårtensson yrkade på

att stryka den tredje att satsen.

Styrelsen beslutade

att enhälligt bifalla motionen med ordförande Hjalmar Mårtenssons ändringsyrkande.

§ 10 Motion angående ändring av access för hållbarhetssamordnare

Samvetsmästare Christopher Moniz föredrog motion enligt handlingarna.
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Styrelsepreses Samuel Eklund frågade hur många hållbarhetsamordnare det är. Samvetsmästare
Christopher Moniz svarade att det är fem stycken.

Mötet diskuterade huruvida alla samvetsmästare behöver access till Syster Kents då styrelsen
sen tidigare bestämt att vi ska var mer restriktiva med accessen. Mötet kom fram till att det ej
finns något av särskilt värde i Syster Kents, bortsett från servern, samt att fem personer inte är
särkilt många och att alla samvetsordnare därför borde få access till Syster Kents.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Sofie Wigren till beslutsuppföljningsansvarig med redovisnings-
datum F03-VT23.

§ 11 Motion angående att ändra namn på Riktlinjer för F-bilen

Vice ordförande Aron Allen föredrog motion enligt handlingarna och förklarade att kårens bil
heter Rulle, det är kul. Namnet F-bilen är tråkigt, F-älgen är roligare.

Styrelseledamot Svante Sandblom frågade om vice ordförande Aron Allen hade funderat på att
döpa bilen till Hjalmar istället. Vice ordförande Aron Allen svarade följande: ”Nä, han är inte
så kul”.

Styrelseledamot Svante Sandblom föreslog att lägga till ett förtydligande i styrdokumnetet att
F-älgen är bilen. Vice ordförande Aron Allen svarade att då kommer det behöva fixas mer
ordentliga skrivningar som kommer att ta längre tid och att styrelsen därför bör ta det någon
annan gång.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Sofie Wigren till beslutsuppföljningsansvarig med redovisnings-
datum F03-VT23.

§ 12 Motion angående inköp av backvagnar

Sexmästare Sophia Stickel föredrog motionen enligt handlingarna.

Mötet frågade om sexmästeriet hade tagit både pris och kvalitet i beaktning, vilket de svarade
att de hade gjort. Representanterna från sexmästeriet berättade även att backvagnarna de ville
köpa in kom från samma ställen som kårens backvagnar, vilka de tyckte funkade bra när de fick
testa dem.

Styrelsepreses Samuel Eklund undrade om dessa backvagnar kommer ersätta hyllorna med glas
i sexbunkerna, vilket sexmästare Sophia Stickel svarade ja på.

Mötet diskuterade sedan vart styrelsen kunde ta pengar ifrån då det krävs ett beslut från ett
sektionsmöte för att kunna ta pengar från investeringsfonden. Det konstaterades att ett bud-
getavsteg däremot kan göras vilket även kan ske omgående så att sexmästeriet kan beställa
backvagnarna så fort som möjligt.
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Ordförande Hjalmar Mårtensson yrkade på

att styrelsen tillåter budgetavsteg upp till 10 000 kr på kostnadsställe SEX1 för inköp av
backvagnar.

Rasmus Sobel inflikade med en fråga om backvagnarna kommer kunna fraktas utomhus, alltså
mellan Mattehuset och Kårhuset. Sexmästare Sophia Stickel svarade att det går.

Mötet forsatta sedan att diskutera om detta inköp kunde klassas som ett budgetavsteg, vilket
mötet ansåg att det kunde eftersom det inte var ett inköp som kunde förutses när budgeten
lades. Det tillades även att det inte går att veta hur stort budgetavsteget blir förens vid slutet
av året.

Motionärerna jämkade sig med ordförande Hjalmar Mårtenssons ändringsyrkande.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen med ordförande Hjalmar Mårtenssons ändringsyrkande .

Styrelsen beslutade

att sätta Lisa till beslutsuppföljningsansvarig med redovisningsdatum F03-VT23.

§ 13 Nominering till sammankallande sektionsfotograf

Sanningsminister Anna Andersson föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att välja Pontus Thuresson, 21, till sammankallande fotograf 2023.

Styrelsen beslutade

att entlediga Pontus Thuresson, 21, från posten som sektionsfotograf 2023.

§ 14 Nominering till tandemgeneral

Kulturminister Harald Caap föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att välja Josephine Höjding, 20, till tandemgeneral 2023.

§ 15 Motion angående inköp av nytt pingisbord

Kulturminister Harald Caap föredrog motionen enligt handlingarna.

Vice ordförande Aron Allen sade att han ej var särskilt insatt i pinigsbord, men att han undrade
om det fanns olika storlekar på piningsbord och om det som ska köpas kommer vara av samma
storlek som det nuvarande. Kulturminister Harald Caap svarade att det finns en storlek på
piningsbord och det kommer därför att vara av samma storlek som det tidigare.

Styrelsen sade att pengarna kommer tas från reperationsfonden och undrade om motionärerna
ville äska 6 000 kr istället för att få lite mer marginal.

Kulturminister Harald Caap yrkade på

att äska 6 000 kr för inköp av pinigsbord och leverans till MH.
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Styrelsen beslutade

att bifalla motionen med Kulturminister Harald Caaps ändringsyrkande.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Sofie Wigren till beslutsuppföljningsansvarig med redovisnings-
datum F03-VT23.

§ 16 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F04–HT22 Motion angående inköp av en ny
soffa Svante Sandblom F03–VT23

F04–HT22 Motion angående inköp av
verktyg till medaljkommittéen Hjalmar Mårtensson F02–VT23

F07–HT22
Motion gällande tillägg om Unga
Forskare i Riklinjer för hantering
av personuppgifter

Svante Sandblom F02–VT23

F02-VT23 Motion angående ändring av
firmatecknare Lisa Fredriksson F02–VT23

F01–VT23 Motion angående revidering av
access Aron Allen F02–VT23

Motion angående inköp av en ny soffa

Styrelseledamot Svante Sandblom bad om att få redovisa uppföljningen till denna motion trots
att den hade redovisningsdatum F03-VT23. Styrelsen godkände det.

Styrelseledamot Svante Sandblom redovisade att man har kommit fram till att det ännu inte
behövs köpas någon ny soffa och att denna punkt därför kan läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

Motion angående inköp av verktyg till medaljkommittéen

Ordförande Hjalmar Mårtensson meddelade att han varit i kontakt med Carl Boklund som ej
har varit i kontakt tillbaka. Ansvaret är överflyttat på Erik Thylefors som ännu ej har det under
kontroll, men kommer med tiden nog få det.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att sätta nästa redovisningsdatum till F03–VT23.

Motion gällande tillägg om Unga Forskare i Riklinjer för hantering av personupp-
gifter

Otrolig förvirring uppstod då Styrelseledamot Svante Sandblom ej var medveten om att detta
var hans uppgift. Han trodde att resten av styrelsen skämtat med honom och gett detta uppdrag
till honom på förra styrelsemötet då han ej var närvarande. Saken undersöktes då beslutet om
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uppföljning av motionen togs F07-HT22 enligt handlingarna. Protokollet från F07-HT22 blev
undersökt och visade att Styrelseledamot Svante Sandblom hade yrkat på det mötet och lär
därför ha varit närvarande. Styrelseledamot Svante Sandblom bad om ursäkt och lovade att ta
tag i denna uppgift.

Ordförande Hjalmar Mårtensson upplyste mötet att alla aktiva får ta mötesfika efter att ha
analyserat frågande blickar mot godiset. Kulturminister Harald Caap frågade: ”Hur är man
aktiv?” Ordförande Hjalmar Mårtensson svarade: ”Genom att prata.” Kulturminister Harald
Caap sträckte sig efter godis och sade: ”Love säg något!”

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att sätta nästa redovisningsdatum till F03–VT23.

Motion angående ändring av firmatecknare

Styrelseledamot Lisa Fredriksson meddelade att det ska vara ordnat.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

Motion angående revidering av access

Vice ordförande Aron Allen meddelade att det ska vara ordnat. Hjalmar vittnat om att det är
gjort samt berättade att accessen till källaren också är fixad.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

§ 17 Övrigt

Vice ordförande Aron Allen kandiderade till beslutuppföljningsansvarig för § 9 med redovnins-
datum F07-VT23 med motiveringen att han kan göra det när han har lite tid över. Ordförande
Hjalmar Mårtensson upplyste att det kanske inte kommer finnas ett F07-VT23 och att det därför
vore bättre att välja F06-VT23.

Styrelsen beslutade

att sätta vice ordförande Aron Allen till beslutuppföljningsansvarig för § 9 med redovis-
ningsdatum F06-VT23.

Ordförande Hjalmar Mårtensson tyckte att den nya styrelsen kunde passa på att presentera sig
för inspektorn Mikael Sundqvist och för styrelsekontakten Saga Jarlson från kåren när mötet
snart var slut. Efter några sekunders tystnad sade vice ordförande Aron Allen: ”Stelt”.

Alla styrelsemedlemmar presenterades sig. Efter presentationerna sade ordförande Hjalmar Mår-
tensson: ”Trevligt” .

Det började plötsligt ringa på vice ordförande Aron Allens dator som var kopplad till projektorn
med zoom. Stel tystand uppstod.
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§ 18 Nästa möte

Styrelsen beslutade att sätta nästa styrelsemöte till tisdagen den 21:e februari 2023 klockan 17.15
i ledningscentralen.

§ 19 P.F.M.A.

Ordförande Hjalmar Mårtensson förklarade mötet avslutat 18.01.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Hjalmar Mårtensson
Ordförande

Hanna Areskoug
Sekreterare

Lisa Fredriksson
Justerare
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Handlingar -sektionen inom TLTH
6 februari 2023

Styrelsemöte F02–VT23
I Ledningscentralen,

tisdagen den 7e februari kl 17.15

§ 1 P.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F05–VT22 Arbetsgrupp för web2.0 Ludwig Linder F02–VT23

§ 9 Bordlagd punkt: Motion angående redaktionella ändringar (Beslut)

§ 10 Motion angående ändring av access för hållbarhetssamordnare (Beslut)

§ 11 Motion angående att ändra namn på Riktlinjer för F-bilen (Beslut)

§ 12 Motion angående inköp av backvagnar (Beslut)

§ 13 Nominering till sammankallande sektionsfotograf (Beslut)

§ 14 Nominering till tandemgeneral (Beslut)

§ 15 Motion angående inköp av nytt pingisbord (Beslut)

§ 16 Beslutsuppföljning (Beslut)
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Handlingar: F02–VT23 Sida 2 av 10

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F04–HT22 Motion angående inköp av en ny
soffa Svante Sandblom F03–VT23

F04–HT22 Motion angående inköp av
verktyg till medaljkommittéen Hjalmar Mårtensson F02–VT23

F07–HT22
Motion gällande tillägg om Unga
Forskare i Riklinjer för hantering
av personuppgifter

Svante Sandblom F02–VT23

F01–VT23 Motion angående ändring av
firmatecknare Lisa Fredriksson F02–VT23

F01–VT23 Motion angående revidering av
access Aron Allen F02–VT23

§ 17 Övrigt (Beslut)

§ 18 Nästa möte (Beslut)

§ 19 P.F.M.A. (Beslut)
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Handlingar: F02–VT23 Sida 3 av 10

§ 9 Bordlagd punkt: Motion angående redaktionella ändringar

Inför föregående styrelsemöte skickade vice ordförande Aron Allen in denna punkt, som sedan
bordlades. Motionen finner Ni i bilaga 1.

§ 10 Motion angående ändring av access för hållbarhetssamordnare

Samvetsmästare Christopher Moniz skickade in följande punkt:

Vi skulle vilja ge access till sk för hållbarhetssamordnarna. De har möten varje vecka där och
sköter sitt arbete väldigt självständigt. Så jag kommer antagligen inte behöva vara där på alla
deras möten. De kommer också att ha enskilda möten med alla utskott som kan hållas i sk.

Jag yrkar därmed

att ge hållbarhetssamordnarna access till Syster Kents.

§ 11 Motion angående att ändra namn på Riktlinjer för F-bilen

Vice ordförande Aron Allen skickade in följande punkt:

“Hej jag vill byta namn på riktlinjer för F-bilen till riktlinjer för F-älgen”

Jag yrkar därmed

att byta namn på Riktlinjer för F-bilen till Riktlinjer för F-älgen.

§ 12 Motion angående inköp av backvagnar

Sexmästare Sophia Stickel skickade in bilaga 2 med följande kompletterande text:

Det är alltså dessa: https://www.tingstad.com/se-sv/diskrummet/diskrumsinredning/d
iskvagnar/korgvagn-hog-10st-50x50cm-korg-10200ar10?vat=true&togglevat=true vi
vill köpa. Tre stycken, där det som är över 10000kr kommer ur vår budgetpost som heter “Inköp
inventarier” 6610.

§ 13 Nominering till sammankallande sektionsfotograf

Sanningsminister Anna Andersson skickade in bilaga 3 samt 4.

§ 14 Nominering till tandemgeneral

Kulturminister Harald Caap skickade in bilaga 5.

§ 15 Motion angående inköp av nytt pingisbord

Kulturminister Harald Caap skickade in följande punkt:

Vi vill äska pengar till inköp av ett nytt pingisbord i hilbertrummet. Anledningen är att pingis-
bordet används flitigt av sektionens medlemmar och att det nu är i dåligt skick. Bordet hålls ihop
av spännband och nätet är tejpat. Vi har därför försökt hitta ett bra och framförallt stabilt ping-
isbord där förhoppningen är att det ska hålla länge och ge mycket glädje till sektionsmedlemmar
:).

Bordet vi hittat kostar 4990 kr. Det här bordet ska också ha ett typ av nät som är lätt att byta
ut ifall det går sönder i framtiden. Här är en länk till bordet:
https://www.ttex.se/ttex-hobby-line.html?_gl=1*enogtl*_up*MQ

Vi yrkar därmed

att äska 5500 kr för inköp av pingisbordet (4990 kr) och leverans till MH (500 kr).
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Handlingar: F02–VT23 Sida 4 av 10

I sektionens tjänst,

Samuel Eklund
Styrelsepreses 22/23
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Motion Aron Allen
17 januari 2023

Motion
angående angående redaktionella ändringar

Bakgrund

När man sitter o döscrollar i sektionens styrdokument (som man gör) så hittar man en del
konstigheter. Jag föreslår därför att man åtgärdar de dumma felen som finns.

Yrkande

Jag yrkar därför

att i sektionens Policy för sektionsmöten ändra LATEX-filens shorttitle till Policy: Sek-
tionsmöten

att i sektionens Reglemente stryka § 1.6 Karnevalen

att i sektionens Reglemente under § 9.40.3 Åligganden stryka punkt b; arbeta med driften
av mentorprogrammet enligt den policy som upprättats

att i sektionens Reglemente under § 9.23.3 Åligganden stryka vice

att i sektionens Reglemente under § 9.31.3 Åligganden ändra Det åligger ledamöterna
att till Det åligger hållbarhetssamordnarna att

att i sektionens Reglemente under § 9.54.3 Åligganden ändra Det åligger Sammankal-
lande för Sektionsfotograferna att till Det åligger sammankallande sektionsfotograf att

att i sektionens Policy för ekonomisk hantering under Budgetansvar ändra Likabe-
handlingsordförande till Samvetsmästare

att i sektionens Policy för ekonomisk hantering under Attesträtt ändra Likabehand-
lingsordförande till Samvetsmästare

att i sektionens Stadgar under § 2.8 Rättigheter lägga till - efter Närvaro

att i sektionens Stadgar sätta paragrafrubriken under § 8.1 till Tillvägagångssätt
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Motion: Motion: redaktionella ändringar Sida 2 av 2

I snyggare styrdokuments tjänst,

Aron Allen
Vice ordförande 2023
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Kajsa Fahlgren

Tobias Edwinsson

Tejal Kumra

Sophia Stickel

31 januari 2023

Motion

Bakgrund

F-sektionen äger mycket eget porslin som vi använder på sittningar, främst i

Gasquesalen. Transporten mellan MH och Gasquesalen är relativt kort men med 300

glas av 4 sorter, totalt minst 1200 glas, är den ack så tidskrävande. I dagsläget sker

transporten med hjälp av F-bilen, något som fungerar otroligt dåligt. Backarna som

vi förvarar glasen i går inte att stapla vilket resulterar i att bilen körs fram och

tillbaka mellan husen minst 5 gånger både innan och efter sittningen - endast för alla

glas. Sedan ska också alkohol, mat, tallrikar, bestick, vaser, kaffekoppar och annan

dekor transporteras. Ett arbete som är mycket tungt. Dessutom bär jobbarna i

sexmästeriet alla backar från källaren, till bilen, ut ur bilen, och in i Gasquesalen.

Detta kräver ytterligare tid och många händer. Det som vi idag gör för att underlätta

för jobbarna är att bära fram alla glas och tallrikar från bunkern kvällen innan

sittning. Denna uppgift hamnar på hofmästarna och det känns inte rimligt att lägga

ett sådant tungt jobb på två personer. Vårt förslag är därför att köpa in riktiga

backvagnar till sektionen, för förvaring och transport av glas. Detta vill vi göra för

våra jobbares skull. Med en sådan förändring skulle vi spara oceaner av tid, både

innan sittningar och framförallt mitt i natten när alla glas ska tillbaka. Jobbarna

hade kunnat börja jobba senare (och slippa skippa sista föreläsningen när vi har

vardagssittingar) och komma hem tidigare. Att stå klockan 04 och lasta in backar

med glas i en bil för att sedan ta trappan ner i källaren med samma backar är inte kul

för någon. Att köpa in backar skulle dessutom förbättra arbetsmiljön ur ett

ergonomiskt perspektiv. Samtidigt underlättar det för andra utskott som vill låna

vårt porslin.

Yrkande

Vi yrkar därför

att äska 10 000 kr för inköp av backvagnar till sexmästeriet.
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Nomineringar Sanningsministeriet
2 februari 2023

Nomineringar till Sammankallande Sektionsfotograf
Sanningsministeriet

På grund av lågt söktryck vakantsattes posten som sammankallande sektionsfotograf efter höstermin-
svalet. Ett fyllnadsval öppnades den 12 januari och efter att sökande hört av sig annonserades att valet
skulle stängas 4 läsdagar senare (annonserades 23 januari, stängde 27 januari). En nomineringsgrupp
sattes samman och intervjuer utfördes.

Nomineringsgruppen har tagit kandidaternas känsla för struktur och organisation samt vilja att sam-
arbeta och i beaktande. Vikt lades även vid ett engagemang för fotografernas arbete och välmående.
Nomineringsgruppen nominerar därför

• Pontus Thuresson 21

till sammankallande sektionsfotograf för 2023.

I sektionsledningens tjänst,

Anna Andersson
Sanningsminister 2023

Gustav Arvidsson
Sanningsminister 2022

Emma Ekberg
Valberedningledamot
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Motion Anna Andersson
2 februari 2023

Motion
angående entledigande av sektionsfotograf

Bakgrund

En person som är sektionsfotograf har blivit nominerad till posten som sammankallande sektionsfotograf.
Om styrelsen väljer den nominerade behöver hen alltså entledigas från posten som sektionsfotograf.

Yrkande

Vi yrkar därför

att entlediga Pontus Thuresson från posten som sektionsfotograf.

I -sektionens tjänst,

Anna Andersson
Sanningsminister 2023
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Nomineringar Kulturministeriet
3 februari 2023

Fyllnadsval till Tandemgeneral
Kulturministeriet

Nomineringsgruppen anser att följande kandidat har visat på goda egenskaper under sin intervju och
därmed är bäst lämpade för posten. Vi nominerar följande

• Josephine Höjding 20

till Tandemgeneral för 2023.

I kulturministeriets tjänst,

Harald Caap
Tillträdande kulturminister 2023

Lisa Nilén
Kulturminister 2022

Erik Åskag
Valberedningsledamot 2022/2023


